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Zápis z 23. zasedání Akademického senátu Přírodovědecké fakulty 
Masarykovy univerzity ve funkčním období 2020–2023  
 
které se konalo 20. března 2023 od 15:00 hodin na UKB. 
 
Schválený program zasedání:  

1. Kontrola úkolů 
2. Celkový neinvestiční rozpočet Přírodovědecké fakulty Masarykovy univerzity jakožto součást 

souhrnného rozpočtu Masarykovy univerzity na rok 2023 
3. Celkový investiční rozpočet Přírodovědecké fakulty Masarykovy univerzity jakožto součást 

souhrnného rozpočtu Masarykovy univerzity na rok 2023 
4. Různé 
 

Přijaté závěry a usnesení: 
1. Akademický senát PřF MU schvaluje celkový neinvestiční rozpočet Přírodovědecké fakulty 

Masarykovy univerzity jakožto součást souhrnného rozpočtu Masarykovy univerzity na rok 2023. 
2. Akademický senát PřF MU schvaluje celkový investiční rozpočet Přírodovědecké fakulty 

Masarykovy univerzity jakožto součást souhrnného rozpočtu Masarykovy univerzity na rok 2023. 
 
Přílohy zápisu: 

1. Schválený celkový neinvestiční rozpočet Přírodovědecké fakulty Masarykovy univerzity jakožto 
součást souhrnného rozpočtu Masarykovy univerzity na rok 2023. 

2. Schválený celkový neinvestiční rozpočet Přírodovědecké fakulty Masarykovy univerzity jakožto 
součást souhrnného rozpočtu Masarykovy univerzity na rok 2023. 

 
Průběh jednání: 
 

1. Schválení programu zasedání: 
Hlasování: pro 23 / proti 0 / zdržuji se 0; program zasedání byl schválen. 
 

2. Kontrola úkolů 
Lochman: Vyřešilo se přefocení osob v ISU, které jsme diskutovali na minulém zasedání? 
Čermák: Přefocení jsme řešili s INETem i s ÚVT. LF přefotila jen členy vedení, ne všechny zaměstnance, 
jak zde na minulém zasedání mylně zaznělo. Částečné řešení s ÚVT je, že se dá do ISu dohrát druhá vlastní 
fotografie. Jde zvolit jaká fotka bude hlavní na vašem profilu. Tahle fotka by však nebyla možná k použití 
při tvorbě zaměstnaneckých karet.  
Lochman: Legislativní komise by uvítala, kdyby se do příštího zasedání podařilo předložit aktualizovanou 
verzi Statutu fakulty.  
Kašparovský: S předložením Statutu jsem čekal, dokud nebudou schváleny předpisy Jednacího řád a 
Volebního řád akademického senátu, protože se zde nachází věci, které se Statutem souvisí. Současně jsme 
vypsali výběrová řízení na ředitele ústavů fakulty, která proběhnou podle starého Statutu, takže se mohou 
hlásit i ředitelé, kteří za sebou již mají dvě funkční období.  
 
 

3. Celkový neinvestiční rozpočet Přírodovědecké fakulty Masarykovy 
univerzity jakožto součást souhrnného rozpočtu Masarykovy univerzity na 
rok 2023 

Čermák: Meziroční navýšení pro vysoké školy je o 2,3 miliard korun, z toho 1 miliarda šla na programové 
financování a 1,3 miliardy na činnosti vysokých škol. Vysoké školy také dostali 800 milionů Kč na pokrytí 
navýšení cen energií. DKRVO narostlo 1 % (necelé 3 miliony Kč), PVČ narostlo o 3,1 % (10,5 milionu Kč), 
odvody vzrostly o 5 milionů korun.  

https://is.muni.cz/auth/do/sci/as/as_prf_11_2020-2023/verejne_dokumenty_-_zapisy_ze_zasedani_schvalene_dokumenty_navrhy_vnitrnich_pred/23_zasedani_20_03_2023/Rozpocet_PrF_neinv.pdf
https://is.muni.cz/auth/do/sci/as/as_prf_11_2020-2023/verejne_dokumenty_-_zapisy_ze_zasedani_schvalene_dokumenty_navrhy_vnitrnich_pred/23_zasedani_20_03_2023/Rozpocet_PrF_neinv.pdf
https://is.muni.cz/auth/do/sci/as/as_prf_11_2020-2023/verejne_dokumenty_-_zapisy_ze_zasedani_schvalene_dokumenty_navrhy_vnitrnich_pred/23_zasedani_20_03_2023/Rozpocet_PrF_inv.pdf
https://is.muni.cz/auth/do/sci/as/as_prf_11_2020-2023/verejne_dokumenty_-_zapisy_ze_zasedani_schvalene_dokumenty_navrhy_vnitrnich_pred/23_zasedani_20_03_2023/Rozpocet_PrF_inv.pdf


Výnosy fakulty, které fakulta předpokládá – stipendia projekty, peníze z programů, peníze z vlastních zdrojů, 
čerpání fondů, doplňková činnost. Vypočítali jsme, že co se týče výnosové části, tak neinvestiční rozpočet 
se blíží k 1 miliardě 744 milionům korun. 
U nákladů vycházíme z loňských čísel. Je zde vzdělávací činnost, DKRVO, osobní náklady, odvody, energie, 
opravy a údržby, materiál, provozní náklady, náklady na stipendia. V rámci výměny neinvestičních peněz za 
investice měníme 2 miliony Kč z PVČ a 26 milionů Kč z DKRVO. Příspěvek fakulty do dodatečného 
neinvestičního fondu letos vychází na 10 milionu 694 tisíc Kč. 
 
Hlasování: pro 25 / proti 0 / zdržuji se 0 
 
Usnesení: Akademický senát PřF MU schvaluje celkový neinvestiční rozpočet Přírodovědecké fakulty 
Masarykovy univerzity jakožto součást souhrnného rozpočtu Masarykovy univerzity na rok 2023. 
 

 

4. Celkový investiční rozpočet Přírodovědecké fakulty Masarykovy 
univerzity jakožto součást souhrnného rozpočtu Masarykovy univerzity na 
rok 2023 

 
Čermák: Investiční rozpočet je sestaven analogicky stejně jako neinvestiční. Do investičního rozpočtu jsou 
zahrnuty nákupy přístrojů, úpravy, které jsou zobrazeny v použití investic. V celkové součtu investiční 
rozpočet byl vypočítám na 145 milionů Kč.  
Šindelář: 10. 3. se sešla ekonomická komise, kde byly představeny oba rozpočty. Ekonomická komise se 
jednohlasně shodla doporučit akademickému senátu celkový investiční i neinvestiční rozpočet PřF na rok 
2023 podpořit. 
Farková: Zákon ohledně doktorských stipendií se již nějak diskutuje? 
Kašparovský: Zákon o vysokých školách, který bude garantovat doktorandům 1,12násobek minimální 
mzdy je ve vnějším připomínkovém řízení. Měl by být schválen do konce roku.  
Šindelář: Posunula se věc nákupu investic z pohledu jednaní s rektorátem? 
Kašparovský: Bylo nám řečeno, že se to bude řešit po volbách.  
 
Hlasování: pro 25 / proti 0 / zdržuji se 0 
 
Usnesení: Akademický senát PřF MU schvaluje celkový investiční rozpočet Přírodovědecké fakulty 
Masarykovy univerzity jakožto součást souhrnného rozpočtu Masarykovy univerzity na rok 2023. 

 

5. Různé 
 
Kašparovský: Informuji AS o schůzce se zástupci studentů akademického senátu PřF a zástupci členů 
programových rad z řad studentů. Probíralo se téma nevhodného chování na naší fakultě, kde zazněly 
upozornění na nevhodné chování ze strany akademiků ve smyslu arogance a přehlížení studentů za hranicí 
toho, co bychom mohli považovat za akceptovatelné. Tyto podměty jsme převzali. Dále se řešily prostory 
pro studenty, kde mohou trávit čas mezi výukou. 
Farková: Chtěla bych se zeptat, zda máme naplánovaný harmonogram voleb?  
Lochman: Mohli bychom zkopírovat harmonogram z minulých voleb. Vychází to tak, že po příštím 
zasedání senátu bychom začali vyhlašovat volby.  
Šebej: Minulý týden se ke mně dostala dlouhodobá rozvojová strategie fakulty. Můžeme čekat nějaký výčet 
ze strany vedení fakulty, co se již podařilo splnit, co je v plánu, na čem se ještě pracuje? 
Kašparovský: Fakulta musí každý rok vyhodnocovat strategický záměr fakulty v rámci evaluace fakulty u 
pana rektora. Každý rok tedy píšeme zprávu, není to ale běžná agenda senátu, většinou to řeší vědecká rada.  
Kevický: Kdy bude dodělaná branka? 
Čermák: Termín mají do listopadu, ale mělo by se to stihnout dříve. Budou tři branky, jedna na ulici Veveří, 
druhá na ulici Kotlářská a třetí branka do Botanické zahrady. 



Novák: Ve spojitosti se setkáním minulý týden se zástupci studentů akademického senátu PřF a zástupci 
členů programových rad z řad studentů se hodně řešilo, že studenti nemají kde být mimo výuku. Rád bych 
našel řešení. 
Čermák: Intenzivně to řešíme. 
Farková: Bylo by dobré dokoupit lavičky do venkovních prostor. 
 

Prezence 
Zaměstnanecká komora: 
RNDr. Milan Baláž, Ph.D., Mgr. Jiří Bartoš, Ph.D., doc. Mgr. Petr Hasil, Ph.D., Mgr. Barbora Hutňan 
Chattová, Ph.D., doc. RNDr. Pavel Hyršl, Ph.D., Ph.D., doc. Mgr. Jan Lochman, Ph.D., Mgr. Mojmír 
Meduňa, Ph.D., doc. Mgr. Josef Šilhan, Ph.D., doc. Mgr. Jan Koláček, Ph.D., Ph.D., Mgr. Peter Šebej, Ph.D., 
RNDr. Ondřej Šerý, Ph.D., prof. Ing. Vladimír Šindelář, Ph.D., Mgr. Monika Šulc Michalková, Ph.D. et 
Ph.D. 
 
Studentská komora:  
Bc. Kateřina Weisová, Mgr. Michaela Kubová, Mgr. Václav Hladík, Mgr. Marek Korsák, Mgr. Jan Mašek, 
Mgr. David Novák, Mgr. Veronika Farková, Mgr. Tomáš Brom, PharmDr. Markéta Nezvedová, RNDr. 
Vendula Svobodová, RNDr. Dominik Kevický, Bc. Júlia Peňáková,  
 
Omluveni: 
prof. Mgr. Vít Kudrle, Ph.D., Mgr. Pavel Pracný, Ph.D. 
 

 
Zapsala:  
Eliška Musilová, DiS. 
 
 
Zasedání řídil a zápis po vypořádání připomínek členů AS schválil:  
 
 
 
 
 
 
 
 
V Brně dne       doc. Mgr. Jan Lochman, Ph.D. 
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